
ПРОТОКОЛ № 21

постійної комісії ради з питань освіти, культури, молодіжної політики, 
сім’ї,  спорту,  туризму,  інформації,  охорони  здоров’я,  праці  та 
соціального захисту населення

від ”03” жовтня 2016 р.

ПРИСУТНІ:
Голова постійної комісії О.Дацюк
Заступник голови комісії Р.Броницький
Секретар комісії З.Семенишин
Члени комісії: М.Городинський 
Відсутні: А.Шевкенич, М.Городинський  
Запрошені:   О.Дукас,  О.Савран,  О.Хрущ, І.Яким, В.Кондзьолка,  П.Сушко, 
О.Рупінський,  О.Пашко,  І.Лепкий  –  директор  гімназії.  С.Задворних  – 
головний спеціаліст відділу економіки

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про до фінансування  гімназії
2. Про затвердження рішення виконавчого комітету від 23.08.2016 № 193 

”Про затвердження статутів навчальних закладів мм.Дрогобича та Стебника 
у новій редакції“

3. Про  затвердження  Програми  соціально-економічного  та  культурного 
розвитку міст Дрогобича та Стебника на 2017 рік

4. Про  роботу  комунальної  установи  ”Інститут  міста  Дрогобича  за  9 
місяців 2016 року“

1.Слухали: Про до фінансування  гімназії
Доповідач: І.Лепкий – питання про до фінансування 2 предметів (української 
літератури  та  математики).  Є  лист  ініціативної  групи  батьків  до  голови 
постійної  комісії  ради  О.Дацюка,  які  хочуть  поділу  класів.  В  багатьох 
гімназіях є поділ класів (Борислав, Трускавець). Є поділ класів. Гімназія має 
великі  успіхи  по  ЗНО.  23.08.  виконком  затвердив  статут,  поділ  класів  у 
середніх класах збережено, тепер поділ намагаються ліквідувати, тоді статус 
гімназії  нівелюється,  вона  стає  як  звичайна  школа.  Ціна  питання  –  400 
тис.грн. на рік.
П.Сушко  –  шкільні  заклади  фінансуються  з  державних  субвенцій.  Ми  не 
маємо  права  платити  (а  це  забороняє  закон).  Цього  року  ми  маємо  74 
млн.грн.,  минулого 92 млн.грн.  До кінця року не  вистачає  12 млн.грн.  на 
зарплату ще плюс 1,5 млн.грн. (щорічна винагорода,  доплата за кабінети і 
ін..)



О.Рупінський  (від  батьківського  комітету).  Є  заклади  загальноосвітні,  а  є 
заклади  ”нового  типу“  до  яких  належить  і  гімназія.  Держава  питання 
розподілу покладає на місцевий бюджет.
П.Сушко – треба розглянути це питання на комісії і погоджувальній раді з 
подальшим розглядом на сесії, щоб внести зміни до бюджету.
Р.Броницький  –  у  нас  був  розподіл  на  ”елітні“  та  ”опущені“  школи.  Я 
змушений скоротити 8 ставок у 18 школі.
І.Куць – дирекція гімназії має працювати з колективом і батьками, щоб люди 
не йшли в суди.
Вирішили: до вивчити дане питання.
Результати голосування: ”за” – 5

2.Слухали: Про затвердження рішення виконавчого комітету від 23.08.2016 
№ 193  ”Про  затвердження  статутів  навчальних  закладів  мм.Дрогобича  та 
Стебника у новій редакції“
Доповідач: П.Сушко
Вирішили: підтримати дане рішення.
Результати голосування: ”за” – 5

3.Слухали: Про  затвердження  Програми  соціально-економічного  та 
культурного розвитку міст Дрогобича та Стебника на 2017 рік
Доповідач: С.Задворних – головний спеціаліст відділу економіки
Р.Муль  –  треба  розробити  зонування  землі  в  Дрогобичі,  внести  зміни  до 
генплану міста.
О.Дацюк – треба доопрацювати Програму і винести на розгляд сесії.
Вирішили: підтримати дане рішення.
Результати голосування: ”за” – 5

4.Слухали: Про роботу комунальної установи ”Інститут міста Дрогобича за 
9 місяців 2016 року“
Доповідач: В.Кондзьолка – директор інституту міста
Ключові  проекти,  які  ми  розробили:  басейн  ДЮСШ,  вуличне  освітлення. 
Подали  28  проектів  по  утепленню,  24  –  затверджено.  Цього  року  будемо 
оперувати  на  проекти  по  мед  закладах.  Залучили  2  млн.грн.  на  аерацію 
очисних споруд.

Голова комісії О.Дацюк

Секретар комісії З.Семенишин



ПРОТОКОЛ № 30

Спільне  засідання  постійної  комісії  ради  з  питань  освіти,  культури, 
молодіжної  політики,  сім’ї,  спорту,  туризму,  інформації,  охорони 
здоров’я,  праці  та  соціального  захисту  населення  та  постійної  комісії 
ради  з  питань  бюджету,  планування  фінансів,  цінової  політики  та 
інвестицій

від ”10” березня  2017 р.

ПРИСУТНІ:
Голова постійної комісії О.Дацюк
Заступник голови комісії Р.Броницький
Секретар комісії З.Семенишин
Члени комісії: М.Городинський,  І.Розлуцький, А.Шевкенич
Відсутні: Р.Броницький, І.Куць
Голова постійної комісії Р.Курчик
Заступник голови комісії О.Жуковська
Секретар комісії М.Шеремета
Члени комісії: Б.Пристай, С.Оленич, В.Бернадович, М.Шеремета
Запрошені:   Т.Кучма, О.Хрущ,  В.Качмар, П.Сушко,   О.Савран,  Р.Урбан, 
С.Кулиняк, В.Чуба

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Питання реорганізації медичних закладів
2. Питання реорганізації закладів освіти

1. Слухали: про реорганізацію медичних закладів
В.Качмар – немає чіткої  програми реорганізації  медицини в МОЗ, немає і 
підтримки. Субвенція розрахована на кількість мешканців, що не дає змоги 
утримувати мережу.
В.Чуба  –  6  квітня  2017  року  Верховна  Рада  прийняла  закон  про 
автономізацію  медичних  закладів.  Ст.49  Конституції  забороняє  закривати 
медичні заклади. Реформа розроблена МОЗ, розрахована на 3 роки.
В.Качмар – за перший квартал скорочено:
800 – на даний момент. На 2017 рік – планується скоротити 119,75 штатних 
одиниць ( 24,75 –лікарів, 48,25 – середнього медперсоналу, 22 – молодшого 
медперсоналу,  4  0-  спеціалісти,  24,25  інші  (техпрацівники).  Всього  буде 
зекономлено приблизно 6,5 млн.грн.
Наказ  №  33,  який  прив’язував  кількість  ліжок  і  кількість  персоналу 
скасовано.
О.Дацюк – чи проводиться робота по трансфертах? Чи будуть вивільнятися 
приміщення?



В.Качмар – мова може йти тільки про перевід дитячої інфекційної лікарні в 
дитячу  лікарню,  Крім  того,  треба  переселити  станцію  швидкої  допомоги 
(району) в наше міст та направити листи за підписом міського голови для 
вирішення питання в судовому порядку ми працюємо на визначення вартості 
ліжко дня.
Р.Броницький – медичні послуги на практиці є платні. Чи можуть медичні 
заклади перейти на госпрозрахунок?
В.Чуба – юридично на державному рівні це питання не врегульовано.
О.Жуковська  –  оскільки  нема  механізму  відшкодування  вартості  наданих 
медичних послуг, потрібно вирішувати питання в судовому порядку , але для 
того ви маєте щось робити, а не просто писати якісь листи.
Б.Пристай – чи розглядалося питання переведення відділу охорони здоров’я 
в інший корпус?
О.Савран  –  за  І-й  квартал  перевиконання  6  млн.грн.  за  рік  очікуємо  26 
млн.грн., на медичні заклади потрібно – 25 млн.грн.
Т.Кучма – перед кожним сесійним засіданням потрібно проводити спільне 
засідання гуманітарної та бюджетної комісій з представниками медицини та 
освіти.
Р.Курчик – до виконавчих органів прохання: більш активно працювати щодо 
трансфертів та вивільнення приміщень.
Вирішили: рекомендувати раді
Результати голосування: ”за” – 5

2. Слухали: про реорганізацію закладів відділу освіти

В.Качмар – в галузі освіти питання забезпечення державною субвенцією не 
стоїть так гостро, я к в медицині. Але 1275 дітей стоять на черзі в дитячий 
садок, ми плануємо щоб до вересня 2017 р. такої черги не було.
П.Сушко  –  подякував  за  спів  фінансування  по  мікропроектах  (19 
мікропроектів). Ми запропонували такі кроки:
1. Скорочення чи реорганізація вечірньої школи в консультпункт (економія – 
400 тис.грн., цього року – 70 тис.грн).
2.  Школа  в  Сільці  реорганізується  (діти  підуть  в  Дрогобич  чи  Стебник), 
економія приблизно – 300 тис.грн.
3.  Розроблено  проекти  формування  мережі  (класи  відкриваються,  де 
набирають 20 чи більше учнів), зараз орієнтовно не будуть відкриті 6 десятих 
класів  і  з  2018  року  такі  школи  будуть  І-П  ст.,  кількість  шкіл  І-Ш  ст.. 
зменшиться. Проведені захоли вже цього року дадуть до 2 млн.грн. економії, 
наступного року більше – 3 млн.грн.
Р.Броницький – немає розуміння зі сторони батьків школи № 13 (Солець)
О.Дацюк –  в  галузі  освіти  можна зекономити на  приміщеннях,  для  цього 
потрібна політична воля. Наприклад, об’єднати 10 і 14 школи, 15 і 3 .
І.Розлуцький -  у нас ніколи не було концепції розвитку освіти у місті,  ми 
втратили можливість минулого року об’єднання 15 і 3 шкіл.



І.Куць – питання про визначення статусу школи залежно від наповнення 10-
го класу не є зовсім правильним. Потрібно владі вирішувати наскільки школа 
є пристосованою до навчального процесу.
В.Качмар  –  прошу  депутатів  активніше  залучатися  до  роботи  з  пошуку 
джерел наповнення бюджету.
Вирішили: рекомендувати раді
Результати голосування: ”за” – 5

3. Слухали:  О.Дацюк – до нас на комісію надійшов лист від ветеранів 
УПА щодо внесення  змін  в  оргкомітет  з  питань встановлення  пам’ятного 
знаку ”Борцям за волю України”
Вирішили: рекомендувати раді
Результати голосування: ”за” – 5

Голова комісії О.Дацюк

Секретар комісії З.Семенишин


